
 

 
 

 
 

 
 

Raadsfractie Olst-Wijhe 
 

 

Ledenbrief november 2014 

 
 

 

Beste leden van de PvdA Olst-Wijhe, 

 
 

Ruim een half zijn wij nu op weg. Op weg met een uitgedunde fractie. 
Daar hebben wij het dit voorjaar uitvoerig met elkaar over gehad. Van 

jarenlange coalitiepartij nu oppositiepartij. En dat is best wennen. Maar 
stukje bij beetje vinden wij onze draai en proberen wij recht te doen aan 
de belangen van de 1600 Olst-Wijhenaren die in maart op ons hebben 

gestemd. 

 
Een van belangrijkste doelen van het afdelingsbestuur en dus ook van de 

fractie is om als partij in Olst-Wijhe meer smoel te krijgen. Te laten zien 
waar wij voor staan en wat wij doen. Daarbij hoort dat wij jullie als leden 

goed op de hoogte houden van zaken die er spelen.  

 

Dat doen wij via de vernieuwde website www.olstwijhe.pvda.nl. en via 
Twitter, www.twitter.com/PvdAOlstWijhe. Dat doen wij ook door middel 

van een ledenbrief. In deze eerste editie kijken wij terug op de afgelopen 

maanden én kijken wij vooruit naar hetgeen er op ons afkomt. 
 

Geen steun voor akkoord van CDA, Gemeentebelangen en VVD 

 

Zoals aangegeven is een mei 2014 een nieuwe coalitie aangetreden 

bestaande uit CDA, Gemeentebelangen en VVD. Van het coalitieakkoord 
werden wij niet enthousiast. Vaag, veel aandacht voor stenen en weinig 

voor mensen (korting op het minimabeleid) en bovenal financieel niet 

goed doordacht. Wij hebben onze handtekening dan ook niet onder dit 
akkoord gezet.  

http://www.olstwijhe.pvda.nl/
http://www.twitter.com/PvdAOlstWijhe


 

Laten zien waarvoor je staat 
 

Wij hebben de eerste maanden van de nieuwe bestuursperiode benut om 

te laten zien waar wij als PvdA Olst-Wijhe wél voor staan. Wij hebben een 
initiatief voorstel armoedebestrijding ingediend. Wij hebben raadsvragen 

gesteld over de besteding van de subsidies voor het scheppen van banen, 

over schaliegas (dat willen wij niet), over het kinderpardon, over de 

verhoging van de OZB (waar de coalitiepartijen wel heel schimmig over 

deden) en over het voortbestaan van de openbare basisschool van de 

Elshof.  
 

Zorg centraal 

 

Het voorjaar stond verder in het teken van de nieuwe zorgtaken die op de 
gemeente afkomen. Een enorme klus. De politiek is al een tijdje met de 

decentralisatie bezig maar de doelgroep, de mensen die zorg nodig 

hebben, gaan nu de veranderingen echt merken. Er staat veel te 
veranderen. En onze fractie gaat scherp op de uitvoering letten. In onze 
bijdragen hebben wij vooral om aandacht gevraagd voor de communicatie 

en de privacy. Ook vinden wij het belangrijk dat er een goed sociaal 
vangnet blijft.  

 

In september hebben wij het college gevraagd om iedere cent die er voor 

de zorg, de jeugd en voor participatie binnenkomt ook daadwerkelijk 
binnen deze sectoren te besteden. Bij begrotingsbehandeling hebben wij 

hiervoor een motie ingediend en deze is aangenomen. Alleen de VVD 
stemde tegen. 

 
Ook zichtbaar buiten het gemeentehuis 

 

Het landelijke partijbestuur heeft de PvdA politici recent opgeroepen om 
een kwart van de tijd ‘op straat’ door te brengen. Dat doen wij. De fractie 

en de afzonderlijke leden hebben vele kernenbijeenkomsten bezocht.  

 
Ook is gesproken met de vrijwilligers van het zwembad, de omwonenden 

van Olasfa, de mensen achter de website Olst.info en met de WMO raad.   

 

De fractie voert verder een actief persbeleid. De lokale en regionale 
media worden actief geïnformeerd over de voor ons belangrijke thema’s. 

 

Samen met het bestuur hebben begin juli een Dorpsgesprek over het 
Wijhese zwembad georganiseerd. Op 3 december 2014 organiseren wij 

met het bestuur een dorpsgesprek over de verkeerssituatie in Olst.  

 

Fractievoorzitter Toon Schuiling schrijft een maandelijkse column voor 
Salland Centraal. Deze column is ook op de PvdA website te lezen. 



 

Begrotingsvergadering 
 

Belangrijk moment voor de fractie was de begrotingsvergadering van 10 

november.  
 

Er stond al nodige over in de krant. Wij hebben geprobeerd om de 

begroting te veranderen. Dat is, met uitzondering van aangenomen motie 

over het sociale beleid, niet gelukt.  

 

Onze amendementen over de voorzieningen (zwembad, bieb, Holstohus) 
en het minimabeleid stuitten op een muur van weerstand van het college 

én de coalitiepartijen. En dat meestal zonder enige vorm van 

argumentatie. 

 
Van een fatsoenlijk debat was amper sprake. Het CDA zit volledig in de 

tang bij Gemeentebelangen en bij de VVD. 

 
Laatstgenoemde partij stemde zonder blikken of blozen in met een 
begroting die voorziet in een lastenverhoging van 5%. In 2012 en 2013 

stemde de VVD om die reden de begrotingen van het toenmalige college 
nog weg. Het kan verkeren.  

 

Ondertussen blijft Gemeentebelangen Olst-Wijhe gratis bier voor iedereen 

uitdelen. Weg met de toeristenbelasting, weg met de hondenbelasting. 
Dekking voor dit alles wordt gevonden door op het minimabeleid te 

bezuinigen.  
 

De passant die zijn dure camper bij de jachthaven parkeert telt bij GB 
meer mee dan de plaatsgenoot die het financieel lastig heeft. Tja….. 

 

Met de fractie van D66, onze collega’s in de oppositie werken wij goed en 
prettig samen. Dat wil niet zeggen dat wij het altijd met elkaar eens zijn. 

Vooral op sociaal terrein lopen onze meningen behoorlijk uit elkaar.  

 
Steunfractie 

 

Een uitgedunde fractie maar ook een strijdbare fractie. Met zijn drietjes, 

Annelies Boerman, René Leber en ondergetekende klappen wij er flink op 
om maar eens in voetbaltermen te spreken. Wij worden daarbij gelukkig 

gesteund door een enthousiaste steunfractie bestaande uit Martijn 

Jumelet, Bea van der Veen en Hermien de Bruijn-Franken. Ook het 
partijbestuur is steevast bij de fractievergaderingen vertegenwoordigd.  

 

Dank voor alle steun! 

 



De fractie vindt het verder geweldig dat de afdeling weer echt wordt 

bestuurd. Uit het bestuur komen er waardevolle suggesties en plannen 
om de PvdA Olst-Wijhe beter op de kaart te zetten. Dat geeft energie! 

 

Tot slot  
Wij maken moeizame tijden door als partij. Wij zijn landelijk gezien de 

Kop van Jut. De PvdA wordt verantwoordelijk gehouden voor alles wat 

niet goed gaat. Dat heb je soms. 

 

Er gaat het nodige fout, absoluut. Maar wij zijn wel de partij die durft. Die 

durft in te grijpen in de zorg, in de woningmarkt en op arbeid. Omdat er 
na ons ook nog mensen komen die recht hebben op een fatsoenlijk leven.  

 

Dat wordt wel eens vergeten. Wij zijn geen partij van nee-zeggers en 

weglopers. Wij nemen onze verantwoordelijkheid. 
 

Wij hopen jullie allemaal op 3 december 2014 in het Holstohus te zien bij 

de ledenvergadering (19.30 uur) en natuurlijk ook bij het Dorpsgesprek 
over de verkeerssituatie in het centrum van Olst (20.30uur) 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Toon Schuiling, 

Fractievoorzitter PvdA Olst-Wijhe 

 
  

 
 

 
 

 


